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INHOUD

Simon Bekaert
Lijsttrekker

Beste inwoners,

Op 13 oktober trekken we met z’n allen naar de stembus  

voor de gemeenteraadsverkiezingen.

Een bijzondere verkiezing want Tielt en Meulebeke fusioneren.  

De gemeenteraadsverkiezingen zijn al ééngemaakt. U kan op onze lijst  

het bolletje van zowel onze Tieltse als onze Meulebeekse kandidaten kleuren. 

In Tielt hebben we 6 jaar constructieve oppositie gevoerd.

In Meulebeke is het een ander verhaal. Nadat de gemeente onbestuurbaar  

was geworden, stapten we daar eind 2020 in de meerderheid. We trokken  

Meulebeke zo uit de politieke impasse, en kregen de boel weer op de rails. 

In Tielt is het tijd om de stilstand te doorbreken. In Meulebeke is het tijd voor een stabiel 

bestuur zonder onbestuurbaarheden. 

Wij hebben plannen voor een nettere, veilige en leefbare stad. Met meer en proper groen, 

maar zonder zwaar doorgaand vrachtverkeer in onze centra en met betere fiets- en 

voetpaden.

Wij gaan voor een stad die zorgt voor haar inwoners, met meer kinderopvang voor onze 

jongsten en goede en betaalbare zorg voor onze ouderen. Een stad waar de investeringen 

weer vooruit gaan en de grote dossiers en projecten niet op de plank blijven liggen. Een 

stad ook die luistert naar haar inwoners.

Doorheen dit magazine kan u kennis maken met onze programmapunten en al onze 

kandidaten. Eén ploeg met één doel: Tielt en Meulebeke weer vooruit doen gaan! 

Samen zetten we Tielt en Meulebeke weer op de kaart.

Op 13 oktober bent u aan zet.

Met vriendelijke groeten,

Voorwoord

Voor een nette en veilige stad …

Waar dossiers vooruitgaan…

Meulebeke

Deelgemeenten

Een hart voor de zorg 

Jong talent

Een hart voor de lokale economie en kleine middenstand

Verkeer en mobiliteit

Sport

Kinderopvang

Ouderenzorg

In de kijker

Natuur 

Cultuur en verenigingsleven 

Betaalbaar wonen, de eerste steen van een huis

Een hart voor onderwijs

3

4

5

6

11

12

13

15

16

22

26

26

27

31

31

33

33



“Het verhaal van de knip heeft het vertrouwen geschaad 

van de Tieltenaars”, vindt Simon Bekaert (Vooruit).“Boven- 

dien is er door deze meerderheid in alle grote dossiers, zoals 

de collegesitecollegesite, de zuiderringzuiderring of de uitbreiding van de acade-acade-

miesmies, amper vooruitgang geboekt. En dan zwijgen we nog  

van het zwembadzwembad. Het oordeel van de burger is terecht.”

(De Weekbode 9 februari 2024)

VOOR EEN NETTE EN VEILIGE STAD …
Wij hebben een plan voor een nettere stad en beter groenonderhoud.

 De groendiensten dienen geherstructureerd en versterkt te worden.  

      De deelgemeenten hebben weer nood aan een vaste groenman. 

 Wij willen werk maken van brede en veilige voet- en fietspaden.

 Het zwaar doorgaand vrachtverkeer moet uit onze centra met  

      schoolomgevingen geweerd worden. 

 We lanceren een geluidsactieplan tegen knalpotbrommers.

 Iedereen moet zich veilig voelen in Tielt, ook na het donker.

 Geen plaats meer voor drugsdealertjes op de parkings rond  

      het patersbos, het vredespark of elders in onze fusiegemeente.

De voorbije 6 jaar zaten we in de oppositie in Tielt.

De huidige bestuursmeerderheid in Tielt krijgt nu een  

onvoldoende in het gemeenterapport van Het Laatste  

Nieuws en van de Krant van West-Vlaanderen. 

Uit de gemeentemonitor van de Vlaamse overheid  

blijkt dat slechts 18% van de Tieltenaars nog vertrouwen  

heeft in de huidige bestuursploeg.

Na 6 jaar stilstand is het tijd voor vooruitgang.  

Tijd voor een schone lei. 

Vooruit stelt voor om stadspark af te sluiten ’s nachts.

“Overdag ligt het park er idyllisch bij, maar na het vallen van de avond verandert de zaak”, aldus Bekaert.  

“Beroepshalve krijg ik daar als advocaat ook steeds meer mee te maken. Er is sprake van belaging, afpersing 

en dergelijke meer. In grotere steden zie je dat openbare parken dicht gaan ‘s nachts. Het klinkt misschien  

drastisch en er zal geïnvesteerd moeten worden in een afsluiting, maar ook in Tielt zou dat een oplossing  

kunnen zijn.

(Het Laatste Nieuws, 9 juli 2022)

WAAR DOSSIERS VOORUITGAAN…

Stem op 13 oktober op Vooruit, zodat 

we kunnen doen we waar we het best in 

zijn: resultaten behalen.

IEDEREEN T(I)ELT

CD&
V
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En nu nog een politieke uitdaging erbovenop?

“Ook dat heeft met zorg te maken. Ik wil zorg dragen voor alle sociale 

en culturele verenigingen. Ik wil ze de nodige ademruimte schenken 

om ook na de fusie verder te kunnen werken.”

(De Weekbode, 25 januari 2024)

Het valt niet te ontkennen dat Annick al van jonge leeftijd geboeid werd door de zorg voor de medemens. Als oudste van vier kinderen diende ze mee te helpen in het bedrijf van haar ouders en ontfermde zich over haar zussen en broer. “Ik herinner mij dat ik met de tractor reed om het vlas op te halen”, aldus Annick. “Ik kon nauwelijks aan de pedalen, maar toch zette ik door.

(De Weekbode, 25 januari 2024)

MEULEBEKE
Maak kennis met Annick Duyck,  
onze kopvrouw in Meulebeke.

Annick woont in Meulebeke maar is hoofd- 

verpleegkundige in het Sint-Andriesziekenhuis in Tielt.  

Ze is medevoorzitter van Markant Meulebeke en voor-

zitter van het Meulebeekse Rode Kruis, en is in haar vrije 

tijd actief bij dansvereniging Folle et Fou. 

In januari werd Annick door de Meulebeekse lezers van 

de Krant van West-Vlaanderen  

verkozen tot de “Krak van Meulebeke”.
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Huis van het Kind wil met vaardigheids- 
training kinderen weerbaarder maken

Huis van het Kind wil die sociale problemen zoals groeps-
druk, pesten, intra-familiaal geweld en daarop vermin- 
derde geestelijke gezondheid bij kinderen aanpakken 
door de kinderen in selectieve, kleine groepen weer-
baarder te maken”, zegt schepen Rik Priem uit  
Meulebeke.

(Het Laatste Nieuws, 3 juni 2022)

MEULEBEKE
Nadat Meulebeke onbestuurbaar geworden was, 
stapten we eind 2020 in de meerderheid. 

Het was voor ons onaanvaardbaar dat grote infrastruc-

tuurwerken zoals de aanpak van de Gent- en Pittem-

straat en de herinrichting van ons centrum zes jaar op 

de plank zouden blijven liggen.

We trokken Meulebeke uit de politieke impasse en 

kregen de boel zo weer op de rails.

Rik Priem werd schepen van sociale zaken, en wist vanuit 

zijn functie verschillende warme projecten in Meulebeke 

een boost te geven.

Huis van het Kind lanceert emotiekoffer

Om kinderen te stimuleren om op jonge leeftijd over hun gevoelens te praten, lanceert het Huis 

van het Kind in Meulebeke een eigen ‘emotiekoffer’, voor kleuters van 2,5 tot 6 jaar. In de emotie- 

koffer vormt het prentenboek ‘Het kleurenmonster’ de rode draad, weet welzijnsschepen Rik 

Priem (Vooruit).

(Het Laatste Nieuws 10 oktober 2023)

Luierbank in Meulebeke ondersteunt 

jonge ouders

“Een kind gebruikt gemiddeld 5.000  

luiers tot het zindelijk is. Dat betekent dat ouders zo’n 

1.000 euro per kind uitgeven aan pampers. Voor sommige 

inwoners is dat een grote hap uit het gezinsbudget”, 

duidt schepen van Sociale Zaken Rik Priem (Vooruit).

(Het Nieuwsblad, 17 juni 2023)
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DEELGEMEENTEN
Maak kennis met Didier Van Nieuwenhuyse,  
onze kopman in Aarsele. 

Onze speerpunten, zijn ook Didiers speerpunten:

 Behoud van de groencontainer in Aarsele.

 Behoud van een bankautomaat.

 Meer inzetten op netheid en groen onderhoud. De  

     deelgemeenten hebben nood aan een vaste groenman.

 Naast Schuiferskapelle verdienen ook Aarsele en Kanegem              

      een openbaar toilet.  

 Het fiets- en wandeltoerisme zijn troeven die extra moeten                

      worden uitgespeeld.

Ook Sabine Verbeken, geboren en ge- 
togen Aarselenaar, staat op onze lijst. 

Sabine werkt als logistiek medewerker in  

het woonzorgcentrum Mariaburcht in  

Dentergem, en is de dochter van  

oud- schepen Astère Verbeken.

Ook Birger De Coninck, geboren en 
getogen Kanegemnaar, ijvert voor 
behoud van de Kanegemse groen-
container en een vaste groenman  
in het bloemendorp. 

De heraanleg van de Neringenstraat 

met een veilig fietspad moet na zes jaar 

stilstand weer vooruit gaan. Maar ook de 

fietspaden van Kanegem naar Tielt en 

Ruiselede moeten aangepakt worden.  

Het zwaar doorgaand verkeer willen we 

uit de dorpskern weren en Kanegem  

verdient een kermis zoals de andere  

deelgemeenten!
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JONG TALENT
Maak kennis met het jong talent op onze lijst.

 Kobe Deconinck, 25 jaar, ging naar Campus De Reynaert in Tielt, studeerde  

politieke wetenschappen en is nu aan de slag als dossierbeheerder bij Solidaris.

 Joy Vanmellaerts, 29 jaar en afkomstig uit Meulebeke. Joy is Miss tattoo Belgium 

2019.  En je kent haar van “Bake Off Vlaanderen” 2023. Joy werd zelfstandig bakker in 

bijberoep, met de beste en leukste cupcakes, donuts, koekjes en taartjes.

 Donjeta Shala, 21 jaar, deed haar middelbare studies in de Bron in Tielt, en woont in 

de Europawijk.  Donjeta studeert farmaceutische wetenschappen aan de Universiteit 

van Gent, en pendelt dagelijks met de trein van Tielt naar Gent.

 Melissa “Melleke” Debel, 29 jaar, woont in Tielt, deed haar middelbare studies in het 

Sint-Jozefsinstituut, studeerde schoonheidsspecialiste bij Syntra West en is kapster 

in salon Jolly in Meulebeke.

 Kamelya Safraoui, 26 jaar, ging naar de Bron in Tielt, en studeert rechten aan de 

VUB. Kamelya houdt van hiking en doet aan volleybal. Naast fysieke sporten is ook  

de schaaksport haar niet vreemd.

Vlnr: Joy, Kamelya, Kobe, Melissa en DonjetaEEN   VOOR DE ZORG
We gaan voor kwaliteitsvolle zorg met meer handen aan het bed. Op  
onze lijst vind je dan ook sterke kandidaten uit de sector van de zorg  
en de medische beroepen.

 Annick is hoofdverpleegkundige van de afdeling gastro-, pneumo- en oncologie in het  

     Sint-Andriesziekenhuis in Tielt, en is voorzitter van het Rode Kruis van Meulebeke.

 Guido is huisarts in Tielt, en is actief in de huisartsenkring en in de Eerstelijnszone. 

 Daisy is thuisverzorgster bij I-mens, en is lid van het Bijzonder Comité van de Sociale           

     Dienst in Meulebeke. “Het sociale aspect is een deel van mijn beroep, ouderenzorg is een  

     grote drijfveer. In mijn beroep maken we veel mee.”

 Donjeta studeert voor apotheker aan de universiteit van Gent.

 Ann is verpleegkundige in het psychiatrisch centrum Sint-Amandus in Beernem.

 Sabine is logistiek medewerker ouderenzorg in het woonzorgcentrum in Dentergem.

Bijzondere jeugdzorg
Nancy is pleegouder voor verschillende kinderen, en zet 

zich ook in voor de opvang van baby’s die in een crisis-

situatie verblijven. 

Vlnr: Daisy, Sabine, Ann, Annick, Donjeta, Guido
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EEN   VOOR DE LOKALE  
ECONOMIE EN KLEINE MIDDENSTAND
Wist je dat Tielt en Meulebeke samen meer dan 4.200 ondernemingsnummers tellen?

Het gros hiervan staat op conto van mensen zoals freelancers, bakkers, slagers, zelfstandige  

thuisverpleegster, vrije beroepers, horeca uitbaters en andere kleine zelfstandigen. Ons hart voor 

mensen in een ondernemersstatuut weerspiegelt zich dan ook in kandidaten op onze lijst.

 Marc Ameye is niet alleen gekend als restauranthouder en chef-kok, maar is ook gewezen        

     bestuurder bij Horeca Vlaanderen.

 Annick Duyck heeft na haar studies verpleegkunde ook boekhouding en fiscaliteit bijgestudeerd,  

     en droeg de voorbije jaren achter de schermen ook haar steentje bij in het succesvolle bedrijf van  

     haar man.

 Joy Vanmellaerts ging als zelfstandige in bijberoep aan de slag met Joy’s Bakery, met haar  

     eigen creaties aan cupcakes en koekjes tot taarten en donuts, en schitterde in het laatste  

     seizoen van “Bake Off Vlaanderen”.

 Dokter Guido Mehuys en advocaat Simon Bekaert oefenen elk een vrij beroep uit.

Vlnr: Marc, Annick, Guido, Joy en Simon

“
“

Meer dan de helft van mijn cliënteel is zelfstandige.  
De hindernissen waar een zelfstandige tegen aan kijkt zijn mij 
meer dan bekend, en ik deel met hen hun zorgen en ambities.

- Simon Bekaert
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VERKEER EN MOBILITEIT
De huidige bestuursmeerderheid heeft het verkeersplan vorig jaar  
éénzijdig zonder inspraak van de gemeenteraad over Tielt uitgerold.  
Het bevindt zich officieel nog altijd in een testfase.

Het wordt tijd om dit dossier te finaliseren, waar nodig bij te schaven en op de  

gemeenteraad zelf af te kloppen. Wij willen hierbij opnieuw logica brengen in de  

verkeerssituatie. En hanteren hierbij de volgende vuistregels:

 Het mobiliteitsbeleid moet gedragen zijn door de inwoners

 Het straatbeeld moet de verkeersveiligheid en gepaste snelheid afdwingen, 

     niet de flitsboetes

 De recent ingevoerde zones 30 beginnen op sommige plaatsen te vroeg. Werk  

     waar het straatbeeld te breed is ook met variabele zone 30-borden. 

 De mensen vragen betere en veiligere fietspaden, geen overdaad aan fietsstraten    

     op plaatsen waar niemand om vroeg. 

 Stel een verbod in op het zwaar doorgaand vrachtverkeer door ons centrum en  

     onze schoolomgevingen. Vrachtwagens en kinderen gaan nu eenmaal niet samen.  

 Snoei in het woud van verkeersborden.

 Plaats fietsstallingen bij belangrijke punten, zoals het postkantoor.  

 Hou rekening met de bereikbaarheid voor de eigen inwoners van hun straat of wijk. 

 “In een fietsstraat is de verhouding aantal fietsers/

gemotoriseerd verkeer cruciaal. Het aantal fietsers 

moet gevoelig hoger liggen dan het aantal auto-

mobilisten. Daarnaast is er een kritische massa aan 

fietsers nodig om de fietsstraat goed te kunnen laten 

functioneren, anders verliest de fietsstraat  anders verliest de fietsstraat  

haar geloofwaardigheidhaar geloofwaardigheid.”

www.fietsersbond.be

Wist je dat Guido Demeyer, plaats 

30 op onze lijst, tot aan zijn pensioen 

de verkeerscommissaris was van 

de politiezone regio Tielt. Ook Guido 

sluit zich aan bij onze vuistregels.
Als de randvoorwaarden voor een fietsstraat of fietszone 

niet goed zijn, dan is de kans op succes gering en het  

ontstaan van veel ergernis bijna vanzelfsprekend.

www.fietsberaad.be

Tijd voor verkeersvereenvoudiging.

“Absoluut geen draagvlak voor knip aan Bek”:  

ruim 2.000 Tieltenaars tekenen petitie

“In totaal hebben we op papier en online 2.075 handtekeningen 

verzameld”, aldus Simon Bekaert.

Volgens Bekaert ondertekende zowat 19 op de 20 gezinnen de 

petitie. “Zelfs enkele gezinnen zonder een wagen, die alles met 

de fiets of met de bakfiets doen, ondertekenden mee. Omdat 

ze ouders hebben die plots in de problemen zitten, of omdat ze 

ook met eigen ogen zien dat het verkeer in de centrumstraten in 

de knoop draait. Niet alleen door de knip aan den Bek trouwens, 

ook door de knip aan het Rameplein.”

(De Weekbode, 7 december 2023)

Met fietsstraatborden  
op wegen die te breed zijn,  
raken zowel de fietsers als 
automobilisten gefrustreerd.

“

“
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VERKEER EN MOBILITEIT

We pleiten voor brede en goed onderhouden voetpaden,  
en meer en veilige fietspaden.

Voor de aanleg van nieuwe veilige fietspaden tussen de deelgemeenten, 

trekken we zoveel mogelijk financiële middelen vanuit de provincie  

naar onze stad.

Het provinciebestuur trekt 420.000 euro uit voor de eerste fase van de aanleg van een gescheiden fietspadgescheiden fietspad in de  KanegemstraatKanegemstraat. De enkelrichtingsfietspaden zullen twee  meter breed zijn. “Tussen de rijweg en het fietspad zorgen we ook voor een veiligheidsstrook van 1,30 meter”, vult  provincie- en gemeenteraadslid Simon Bekaert
provincie- en gemeenteraadslid Simon Bekaert (Vooruit) aan.
(De Weekbode 25 maart 2022)

Provincie trekt miljoen euro uit voor  

veilig fietspad Pittemstraat

Zonder ongelukken keurt de provincieraad op donderdag 23 april 

een subsidiëring van 918.000 euro, het bestek en de aanbe- 

stedingsprocedure van de aanleg van een fietspad in de  fietspad in de  

PittemstraatPittemstraat in Meulebeke goed. Dat laat provincieraadslid provincieraadslid 

Simon BekaertSimon Bekaert (Vooruit) weten.

(Het Nieuwsblad, 16 april 2020)

De aanleg van gescheiden fietspaden langs de Deinsesteenweg 
moet weer van onder het stof gehaald worden.

We lobbyen bij de federale overheid om weer een rechtstreekse trein-

verbinding van Tielt naar Brussel te krijgen. Ook de andere gemeenten  

op de lijn De Panne-Gent staan hier achter.

Provincie dringt aan bij NMBS om nieuw vervoersplan te herzien:  

“Rechtstreekse trein van De Panne naar Brussel is een must”

“Tot enkele jaren geleden konden alle steden en gemeenten die op lijn 73 zaten rechtstreeks  

naar Brussel reizen, met Gent als tussenstop. Nu moeten pendelaars uit De Panne, Veurne,  

Diksmuide, Lichtervelde en Tielt eerst overstappen in Gent. Maar als er vertragingen zijn,  

is die aansluiting natuurlijk niet altijd gegarandeerd. Dit is een afbouw van de vlotte  

treinverbinding voor woon-werkverkeer vanuit onze streek naar de hoofdstad”, klinkt het  

onder meer bij provincieraadsleden Simon BekaertSimon Bekaert en Peter Roose (Vooruit).

(De Krant van West-Vlaanderen, 26 mei 2023)
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SPORT
We beginnen onmiddellijk met de bouw van een nieuw zwembad 
in het centrum van Tielt. Dat is de meest logische locatie.

Maar ook Meulebeke laten we niet los. Dat er een nieuw zwembad in het centrum van Tielt wordt gezet, betekent 

niet dat er niet ook moet worden ingezet op sportinfrastructuur in Meulebeke. De vergunning voor het huidige 

zwembad in Meulebeke loopt nog zeker tot 2030. We onderzoeken daar de renovatiemogelijkheden en financiële 

samenwerkingsmogelijkheden met de sportschool, de Vlaamse overheid en het naburige Ingelmunster. Of een 

nieuw zwembad op maat. Waarom zou wat in Wielsbeke of Beernem kan, in Meulebeke niet kunnen?

Onze ploeg draagt sport een warm hart toe.  

En dat blijkt ook uit onze kandidatenlijst. 

 Rik is bestuurslid van voetbalclub KFC  

Meulebeke. Didier is voorzitter van de wandel- 

club De Watewystappers. Guido, Rita en Birger 

zijn bezielers van de jaarlijkse 1-mei koers voor 

niet aangeslotenen. Piet Dejonghe is bestuurder 

en Rita gewezen voorzitter bij wielerclub WTC  

Tielt Sportief. Vic Verbrugge is voorzitter van  

de Molenlandvissers en vrijwilliger bij  

TZK-Waterpolo Tielt.

 We willen de sportsite Ter Borcht ook voor 

andere sporten vernieuwen en uitbreiden. Ook 

kunstgrasveld voor de voetbal is hier een must.Vooruit-oppositieraadslid Simon Bekaert merkte in de gemeenteraad van donderdag 

3 december op dat er in de meerjarenplanning geen budget is uitgetrokken voor een een 

nieuw badnieuw bad. Schepen van Sport Verdoodt liet doorschemeren dat die investering van 

“minstens 8 miljoen euro” er deze legislatuur niet meer bij kan. “

(Het Nieuwsblad 9 december 20209 december 2020)

Vlnr: Rik Priem, Guido Mehuys, Didier Van Nieuwenhuyse, Piet Dejonghe, Birger De Coninck en Rita Schatteman

 Margot Baekelandt stond jarenlang 

in voor de algemene leiding van Turn- 

kring Atlas, en is er nog steeds actief.

 Onze kandidate Daphne Priem is 

niet alleen lid van het oudercomité 

van de basisschool Heilige Familie, 

maar ook van voetbalclub VV Tielt.

Simon Bekaert: “Als je op dezelfde plaats van het oude zwem-
bad bouwt, of eventueel langs de Sportlaan, dan hoef je geen 
ruimtelijke uitvoeringsplannen aan te passen omdat die grond al 
de juiste bestemming heeft. Dus zo kan je de tijd van die studie 
eigenlijk meteen uitsparen.”

(Het Laatste Nieuws, 3 februari 2023)
Oppositieraadslid Simon Bekaert (Vooruit) vindt dat de 

stad niet ver moet zoeken naar een nieuwe locatieeen nieuwe locatie voor 

het zwembad. “De gemeente Beernem bewijst dat men 

geen jaren hoeft te wachten op een nieuw zwembad. 

Ook hier kan er snel geschakeld worden. Zowel voor de 

scholen en de sportverenigingen zou het beter zijn dat 

het nieuwe zwembad in het centrum van de stadin het centrum van de stad blijft.”

(Het Nieuwsblad, 4 februari 2023)
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Uw zorg is onze zorg!
Wij willen geen privatisering van onze zorg  
en geen afbouw van onze stedelijke kinder-  
en vakantieopvang. Integendeel, ons rusthuis  
moet vernieuwd worden en de kinder- en  
vakantieopvang moeten we  uitbreiden.

Kinderopvang 
Wie kinderopvang zoekt in Meulebeke kijkt vandaag tegen een 
wachttijd van 14 maanden aan. Het aanbod moet uitgebreid worden. 

Als stad moeten we er over waken dat er een voldoende aanbod aan kinderdagverblijven is.  

Geen kind of ouder mag in de kou blijven staan. 

Even belangrijk is de naschoolse en buitenschoolse opvang voor kleuters, lagere schoolkinderen en  

voor tieners in de vakantie. Opvang aan democratische prijzen is belangrijk om onze stad voor  

werkende ouders aantrekkelijk te houden. 

IN DE KIJKER

Ouderenzorg
Het aantal senioren neemt gestaag toe. Het stijgend aantal 85+ers  

betekent dat er bijkomende zorg nodig zal zijn. Enkel bijkomende  

plaatsen in het rusthuis alleen, kunnen dit niet opvangen.

Ons ouderenplan is gebaseerd op een sterk aanbod aan ouderen- 

zorg en dienstverlening, met versterking van de vrijwilligerswerking.

We rollen het investeringplan in serviceflats verder uit. Ook voor het  

WZC Deken Darras gaan we voor een vernieuwing en uitbreiding. 

Tegelijk breiden we ook het aanbod van thuiszorg verder uit, zodat  

mensen langer thuis kunnen blijven wonen. 

Kinderen zonder opvang na sluiting crèche om medische reden: Vooruit vraagt oplossing plaatstekort

Sinds vorige week woensdag zitten een twintigtal Tieltse kinderen nog tot de zomer zonder opvang, omdat een van de  

kinderdagverblijven onverwacht moest sluiten door medische problemen bij verschillende medewerkers. Op de  

gemeenteraad van afgelopen donderdag werd daarom door gemeenteraadslid Birger De Coninck van Vooruit gevraagd 

omactief naar een oplossing te zoeken.

(Het Nieuwsblad, 2 juni 2023)

Marc Ameye
Marc Ameye is gewezen restauranthouder, en sinds jaar en  

dag één van de bekendste koks in Tielt. Hij ontving diverse gastrono- 

mische onderscheidingen, waaronder de “Toque Blanche” van de Orde 

van de 33 meesterkoks.  Hij houdt van Italië, zijn gastronomie en wijnen. 

Marc is gewezen bestuurder bij Horeca Vlaanderen.  Marc is de zoon van 

Gaston Ameye, samen met Alfons Vermeersch de geestelijke vader  

van de Tieltse Europafeesten.

Frank Vandekerckhove
In het rijtje van gekende Tieltenaars, mag Frank niet ontbreken. Frank is de vader 

van Sarah, Emmah en Elisah Vandekerckhove. Hijzelf noemt hen “de vorstinnen van 

Tielt”. Toen Frank te voet van Tielt naar Rome trok, werd zijn reizigersblog door menig 

Tieltenaar gevolgd. Na zijn Romereis volgden nog lange afstandswandelreizen:  van 

Tielt over Bari en Albanië, Macedonië naar Thessaloniki, de ronde van Sardinië, de 

Franse weg naar Compostella.... Hij is gewezen ontvanger van financiën. Nu Frank  

op pensioen is werkt hij als vrijwilliger bij de Tieltse voedselbank.

Dirk Averhals
Dirk Averhals is gewezen kaderlid in de bankensector. Met Dirk hebben we heel 

wat financiële expertise in huis. Dirk is ook gewezen bestuurslid van tafel- 

tennisclub TTC Tielt. Dirk is een fervent natuurliefhebber. In zijn vrije tijd bouwt  

hij vogelkastjes op maat, voor pimpel- of koolmeesjes en voor de spechten. 

In de omgeving van de Meikestraat heeft hij 24 kastjes uithangen.  

Vic Verbrugge
Vic woont in de Europawijk in Tielt. Hij is voorzitter van de Molenlandsvissers en gaat ook 

regelmatig hengelen in Ter Borcht. Hij is lid van de Kring Meulebeke, de supportersclub van 

Club Brugge. Vic is als gewezen competitiespeler vandaag nog steeds actief als vrijwilliger 

bij de Tieltse Waterpolo, en ijvert mee voor de snelle komst van een nieuw zwembad.
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John Van Hollebeke
John was jarenlang de drijvende kracht achter de 

groepsaankopen energie in onze regio. Met John  

hebben veel gezinnen kunnen besparen op hun  

energiefacturen. Vandaag zet hij zich nog steeds in 

voor onze lokale gemeenschap.

Luc Werbrouck
Luc Werbrouck is gepensioneerd postbode,  

houdt van tuinieren, en is penningmeester 

van de Meulebeekse Vooruit-afdeling.

Marie-Rose De Bruyne
Marie-Rose hield verschillende jaren de cafetaria van het WZC 

Deken Darras mee open. Vandaag is zij actief in het 1-mei- 

wielercomité en de organisatie van de daarmee verbonden 

jaarlijkse wielerkoers voor niet-aangeslotenen. Marie-Rose  

is afkomstig van Tielt en woont nu in Meulebeke.

Joy Vanmellaerts
Joy is Miss tattoo Belgium 2019. Joy heeft ook heel wat culinaire talent-

en, zoals ze bewees in Bake Off Vlaanderen 2023. In september 2024 

werd Joy tweede eredame Miss Grace Benelux. Joy zet haar talenten in 

voor het goede doel, waaronder fundraising voor kankeronderzoek. 

Piet Dejonghe
Piet engageert zich al 24 jaar in het bestuur van de grootste wielertoeristenclub van Tielt, WTC 

Tielt Sportief (‘Batavia’). Je kent hem ook als commentator op lokale wedstrijden, waaronder de 

retrokoers van café Carlito. In 2023 bracht hij het boekje ’50 jaar WTC Tielt Sportief’ uit over de 

geschiedenis van de club die in 1973 ontstond.

Rita Schatteman
Rita Schatteman heeft samen met haar man Thierry een 

passie voor fietsen. Rita is gewezen voorzitter van WTC Tielt 

sportief.  Ze is de coördinator en drijvende kracht achter de 

jaarlijkse 1-mei wielerkoers voor niet-aangeslotenen. 

Sandra Depla
Sandra uit Meulebeke is verpleegkundige van opleiding en twintig jaar lang actief 

geweest als thuisverpleegster bij Solidaris, maar sinds kort verkoopster bij Artex Fashion. 

Sandra houdt van wandelen, en wil zich inzetten voor de wandelroutes in onze streek. 

IN DE KIJKER

Eddy Vansteenkiste
Meulebekenaar Eddy is hoofdmagazijnier bij NV Savic in Heule, en is 

in bijberoep actief als verkoper onder de naam EVS Cleaning Pro-

ducts. Als vakbondsafgevaardigde komt hij op voor het welzijn en  

de rechten van arbeiders en bedienden. 
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Cultuurcentrum Gildhof klimt maar  

traag uit diep dal na moeilijke jaren

“Het is belangrijk dat we een gewaardeerd cultuur-

centrum blijven en niet evolueren naar een parochiaal 

centrum”, waarschuwt oppositieraadslid Birger  

De Coninck (Vooruit).

(Het Nieuwsblad, 24 december 2022)

Natuur
 We maken werk van de aanplanting van 15 hectare stadsrandbos.

 We inventariseren kostbaar historisch groen in onze centra en zetten in op behoud. 

 We brengen de bijenpopulatie weer op peil door strategische bloemenweides, gericht  

     bermbeheer en het inzaaien van bloemenrijke mengsels in groenzones, plantvakken en  

      buurtgroen.

 We herstellen de trage wegen in ere. Onze fusiegemeente ligt bezaaid met trage wegen.  

      Samen vormen al die veldwegen, kerkwegels, jaagpaden, de vroegere treinbedding,  

     holle wegen, bospaden en doorsteekjes een dicht netwerk waar zachte weggebruikers  

     graag fietsen en wandelen. Met nestkastjes onder- 

steunen we het leef- 

gebied van vogels, en 

zorgen we mee voor 

goede broedplaatsen.

Dirk Averhals:  

“We bouwen vogel- 

kastjes met holtes op 

maat voor verschillende  

vogelsoorten.”

“Trage wegen zijn belangrijk om mensen van ons  
landelijk groen te laten genieten. We willen het trage  
wegennet herstellen en uitbreiden zodat wandelaars,  
fietsers, kinderen en andere levensgenieters samen  
op pad kunnen in onze mooie streek.”

- Didier Van Nieuwenhuyse,  
voorzitter van wandelclub De watewystappers

Cultuur en verenigingsleven
De tarieven voor de huur van accommodatie door  

eigen verenigingen is vandaag duurder in Meulebeke 

dan in Tielt. Met de fusie krijgen we nu de kans om ook 

in Meulebeke de tarieven te verlagen. Ann De Bruyne, lid 

van kamerkoor Ultreya: “Verenigingen zijn het sociaal 

weefsel van onze fusiestad. We moeten dit koesteren  

en ondersteunen”. 

Ann De Bruyne

De vergaderzalen en ruimtes 

rondom de schouwburgzaal 

moeten mee gerenoveerd 

worden. De programmatie 

willen we verder versterken om 

onze culturele centrumfunctie 

weer waar te maken.
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Betaalbaar wonen, de eerste steen van een huis
Een betaalbare kwaliteitswoning is een basisrecht. Het is een uitvalsbasis van 
waaruit we de wereld verkennen, ons leven uitbouwen en waar we elke avond 
weer thuiskomen.

Een woning kopen mag geen privilege worden van de happy few.

We willen jonge mensen beschermen tegen de opkoop van woningen door investeer- 

ders. In de woonkernen moet voorrang gegeven worden aan kandidaat-kopers die er 

zelf willen gaan wonen. 

De lange wachtlijsten voor sociale woningen moet ingekort worden en het aanbod moet 

worden  uitgebreid. We passen een voorrangsregel toe voor de eigen inwoners. Wie al 

langer in Tielt of Meulebeke woont, krijgt voorrang. 

Een  voor onderwijs
De toekomst is aan de jeugd. Hoe de jeugd vandaag gevormd 

wordt, bepaalt mee hoe onze stad er later zal uitzien. Een  

toekomstgerichte stad zet in op onderwijs.

Onze lijst telt 4 mensen die in het onderwijs staan.

 Birger is leraar geschiedenis.

 Vicky is onderwijzeres in het basisonderwijs.

 Vic is leraar wiskunde.

 Marc is gewezen directeur basisonderwijs.

Vlnr: Vic Verbrugge, Vicky Beggia en Birger De Coninck.
Marc Dupont

Melissa  Debel, 29 jaar, samenwonend: “Als we verder jonge 

gezinnen naar Tielt willen halen, moeten we er voor zorgen dat 

het wonen betaalbaar wordt, ook voor jonge tweeverdieners.”

“
“

Een sterke  
gemeente begint  
bij sterk onderwijs.

- Vicky Beggia
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BIRGER DE CONINCK
birgerdeconinck@gmail.com

SIMON BEKAERT
simon.bekaert@skynet.be

MELISSA DEBEL
melissa_debel@outlook.com

VICKY BEGGIA
vicky.beggia@telenet.be

KAMELYA SAFRAOUI
s.kamelya@hotmail.com

DONJETA SHALA
donjetshala@icloud.com

SABINE VERBEKEN
sabine_verbeken@hotmail.com

NANCY DE BUYSERE
nancy.de.buysere1@telenet.be

RIK PRIEM
rik.priem@skynet.be

ANNICK DUYCK
annickduyck@hotmail.com

VIC VERBRUGGE
vic.verbrugge@telenet.be

MARC AMEYE
marcameye0@gmail.com

FRANK VANDEKERCKHOVE
frank.vandekerckhove@outlook.com

JOY VANMELLAERTS
joy.vanmellaerts@hotmail.com

EDDY VANSTEENKISTE
eddyvansteenkiste@gmail.com

DIDIER VAN NIEUWENHUYSE
didier.van.nieuwenhuyse@skynet.be

SANDRA DEPLA
depla.sandra@gmail.com

KOBE DECONINCK
kobe.deconinck@gmail.com

DAISY SABBE
madelief.deesje@gmail.com

ANN DE BRUYNE
ann.debruyne6@gmail.com

DAPHNE PRIEM
daphne.priem@telenet.be

LUC WERBROUCK
lucwerbrouck@telenet.be

MARIE-ROSE DE BRUYNE
debruynemarieroos@gmail.com

JOHN VAN HOLLEBEKE
john.vanhollebeke@skynet.be

GUIDO MEHUYS
guido.mehuys@skynet.be

MARC DUPONT
marcdupontje@gmail.com

RITA SCHATTEMAN
thierry.blancke1@gmail.com

MARGOT BAEKELANDT
baekelandt.margot@gmail.com

DIRK AVERHALS
dirk.averhals@telenet.be

PIET DEJONGHE
pietdj@hotmail.be

GUIDO DEMEYER
demeyerguido@telenet.be

 WIST JE DAT …
Simon Bekaert in de eerste plaats lijsttrekker is  

voor de gemeenteraadverkiezingen. Daar ligt  

zijn focus op. Dat is de belangrijkste stem. 

Daarnaast trekt hij op vraag van Vooruit  

ook de provincieraadslijst in kiesdistrict  

Kortrijk-Roeselare-Tielt, eveneens op plaats 1.



BEKAERT Simon

DUYCK Annick

DE CONINCK Birger

PRIEM Rik

VAN NIEUWENHUYSE  
Didier

BEGGIA Vicky 

AMEYE Marc 

DECONINCK Kobe 

SHALA Donjeta 

VANMELLAERTS Joy

DE BRUYNE Ann 

DEBEL Melissa 
‘Melleke’ 

VERBRUGGE Vic 

DEPLA Sandra 

SAFRAOUI Kamelya

VANDEKERCKHOVE  
Frank

SABBE Daisy

VERBEKEN Sabine

VANSTEENKISTE 
Eddy 

PRIEM Daphne 

DE BUYSERE Nancy 

WERBROUCK Luc 

DUPONT Marc 

AVERHALS Dirk 

DE BRUYNE  
Marie-Rose 

SCHATTEMAN Rita 

DEJONGHE Piet 

VAN HOLLEBEKE  
John 

BAEKELANDT Margot 

DEMEYER Guido 

MEHUYS Guido 

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

Tielt-Meulebeke

HOE STEM IK GELDIG?
Je kan op meerdere kandidaten tegelijk binnen onze lijst stemmen. Binnen 
dezelfde lijst kleur je dus zoveel bolletjes als je wil. Je moet wel steeds binnen 
dezelfde lijst blijven. Op hetzelfde stembiljet tegelijk ook bolletjes op andere 
lijsten kleuren, kan niet.

ALS JE NIET KAN GAAN STEMMEN,  
KAN JE IEMAND EEN VOLMACHT MEEGEVEN:

 Kies een volmachtdrager uit Tielt of Meulebeke die in jouw plaats gaat stemmen

 Vul het volmachtformulier in en voeg het bewijsstuk toe (medische attest of werkattest)

 Ga je op reis, dan moet je bij de gemeente een attest opvragen. Dat attest dient dan als 
bewijsstuk . Ga daarvoor eerst naar het gemeentehuis samen met een bewijs dat je op reis 
gaat (trein- of vliegtickets, hotelreservatie,…).

 Geef het ondertekende volmachtformulier samen met het bewijsstuk 
of het attest en je oproepingsbrief mee met de volmachtdrager.

V.
u.

 S
im

on
 B

ek
ae

rt
,  

Ho
og

st
ra

at
 3

4,
 8

70
0 

Ti
el

t –
 v

er
ki

ez
in

gs
dr

uk
w

er
k 

Een         voor Tielt 
en Meulebeke


